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Scheier Zsolt polgármester: Tisztelettel köszöntöm megjelent képviselőtársaimat 
és meghívott vendégeinket. Ragó József képviselőtársam jelezte, hogy a mai 
ülésen nem tud részt venni. 
Megállapítom, hogy 6 képviselő jelen van, így az ülés határozatképes. 
A meghívóban szereplő napirendi pontokat javaslom megtárgyalni azzal a 
módosítással, hogy az 1. és 2. napirendi pontot felcserélnénk. 
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi napirendi pontokat kívánja 
megtárgyalni. 
 
1./ Nagykarácsony Község Képviselőtestületének 2011. évi költségvetése. 
 Előadó: Scheier Zsolt polgármester 
 
2./ Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, tett  
 intézkedésekről. 
 Előadó: Scheier Zsolt polgármester 
 
3./ A teljesítménykövetelmények alapját képező célok meghatározása. 
 Előadó: Hanák Júlia jegyző 
 
4./ Egyebek 
 

1. Napirendi pont 
 
Nagykarácsony Község Képviselőtestületének 2011. évi költségvetése. 
Előadó: Scheier Zsolt polgármester 
/Írásos anyag a jegyzőkönyvhöz csatolva/ 
 
Scheier Zsolt: Írásos anyagot kiküldtem képviselőtársaimnak és az 
intézményvezetőknek. Bevételi és kiadási főösszeg 119.563.000.- Ft, valamint 
mínusz 8 millió Ft, ami hitelvételére jogosít fel bennünket. Bízom abban, hogy 
ez a költségvetés jobban is alakul majd. Felkérem Sudár Zsoltné gazdálkodási 
előadót, hogy tájékoztasson bennünket a bevételekkel kapcsolatosan.  
 
Sudár Zsoltné: A kiküldött írásos anyag a 2010-es előirányzatokat is 
tartalmazza, így tudunk viszonyítani. A 2011. évi tervezett eredeti előirányzat a 
2010-es évhez képest 6.600.000.- Ft-tal növekedett.  
 
 
 



-  3  - 
 

 
A változás magyarázata a 2. sz. melléklet szerint a következő: működési 
bevételek 3.178.000.- Ft-tal növekedett, mely elsősorban a helyi adóbevétel 
csökkenésével, illetve a gépjárműadó bevétel 9.100.000.- Ft növekedésével 
magyarázható, bár hivatalos nyitó adatok az Okmányirodától a mai napon 
érkeztek.  
 
Scheier Zsolt: Hivatalos anyagot ma kapta meg adóügyi előadónk. Három cég 
már át is jelentkezett telephely szerint Nagykarácsonyba és a negyedik cég is 
folyamatban van. Eddig számításaink szerint közel 7 millió Ft-os bevételre 
számíthatunk, de ez csak több lehet. Visszaadom a szót Sudár Zsoltné 
gazdálkodási előadónak. 
 
Sudár Zsoltné: Gépjárműadó bevételnél és helyi adó bevételnél összevontan 5 
millió Ft-os többlettel lehet számolni. Működési bevételnél a SZJA központi 
bevételek 2.322.000.- Ft-tal csökkent. Ez abból adódik, hogy az Adóhivatalhoz 
bejelentett adóalap is csökkent. Intézményi térítési díjbevétel 170.000.- Ft-tal 
növekszik. Szeptembertől az általános iskolában csak ebéd lenne. Egyéb bevétel 
280.000.- Ft többletnövekmény a telephely és székhely bérleti díjakból tevődik 
összeg.  
6.744.000.- Ft-tal növekedett a támogatások előirányzata, ez az önkormányzat 
költségvetési támogatásával magyarázható. Nagyon jelentős a 6.322.000.- Ft 
kiegészítő támogatások a rendszeres szociális jellegű kifizetésekre.  
Működési hitel felvétel összege 8.310.000.- Ft a tavalyi 9.000.000.- Ft-hoz 
képest.  
 
Scheier Zsolt: Képviselőtársaimnak van-e kérdésük, hozzászólásuk a 
bevételekkel kapcsolatosan. Amennyiben nincs, úgy felkérem Sudár Zsoltnét, 
hogy tájékoztasson bennünket a kiadásokról is. 
 
Sudár Zsoltné: A kiadásokat is szintén úgy határoztuk meg, hogy látható az 
összehasonlítás 2010. és 2011-es évben. Jogcím csoportonkénti bontásban és 
szakfeladatonkénti összehasonlítást végeztünk. Személyi jellegű kiadások 
3.214.000.- Ft-tal növekedtek. A változás a közfoglalkoztatási programban 
megállapított keretösszeggel magyarázható.  
Dologi kiadások közel 4 millió Ft-os csökkenésével számolhatunk.  
Működési célú pénzeszköz átadásnál a növekmény a sportkör támogatásával 
1.000.000.- Ft-tal lett beépítve.  
Támogatás értékű kiadásnál Perkátának terveztünk 26.000.000.- Ft összeget. Az 
anyag kiküldését követően érkezett a 2011. évi bevételre vonatkozó információ 
Perkátától. 
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Felhalmozási kiadásnál 1.852.000.- Ft-os csökkenéssel lehet számolni.  
 
Scheier Zsolt: Köszönöm szépen Sudár Zsoltné gazdálkodási előadó 
tájékoztatását. Az elmúlt évben, amikor a költségvetésről tárgyaltunk, Papp 
László képviselőtársam mondta, hogy milyen jó lenne arról beszélni, hogy a 
plusz pénzeket mire fordítsuk. Sajnos az idén sem tudunk erről beszélni. Sajnos 
ismét kell hoznunk olyan döntéseket, amely nem tetszik majd a lakosságnak, de 
vannak nálunk még rosszabb helyzetben lévő települések is. Év közben még 
kiderül, hogy esetleg milyen plusz kiadásaink lesznek, amivel eddig nem 
számoltunk. Átadom a szót az intézményvezetőknek.  
 
Szabóné Belovári Rita: El kell fogadnunk a költségvetést.  
 
Scheier Zsolt: Januárban átutaltunk Perkátának 2 millió Ft-ot és valószínű, hogy 
még 1.300.000.- Ft-ot utalnunk kell.  
Besenyei János: Költségmegtakarítás miatt kell bizonyos módosításokat 
bevezetni. Tanulószoba, napközi megszüntetés és osztály összevonás. A 
gyakorlatban ez csökkentést jelent, csak nem közvetlenül rögtön lesz érezhető. 
Anyagi kihatása is van ennek. A felmentési idő és jubileumi jutalom a 
következő időben fog jelentkezni, de hosszú távon viszont a magasabb 
kategóriába sorolt kollegák helyett fiatalokat veszünk fel és ez hosszú távon 
eredményez megtakarítást. Költségvetést átolvastam és majdnem mindenütt 
szinten tartás vagy csökkentés látszik. Egy-két helyen van magasabb %, de 
ennek is biztosan meg van a magyarázata. Az általános iskolában évek óta 
megszokott, hogy  a szülői szervezet és diákönkormányzat 50-50.000.- Ft-ot 
kapott, amelyből programokat szerveztük a gyerekeknek. Okleveleket 
vásároltunk és egyéb kellékeket, ebből tartottuk a madarak és fák napját, 
gyereknapot stb. Ez az idén teljesen kiesett. A kettő együtt 100.000.- Ft lenne. 
 
Vas Istvánné: A 100.000.- Ft be van tervezve az idén is a költségvetésbe.  
 
Besenyei János: Ha benne van, akkor ez így tökéletes. Nagyon örülök, hogy 
benne van.  
Úgy éreztem, hogy csökkenteni kell bizonyos kiadásokat, hogy a 
költségvetésünk kezelhető legyen, ezért is gondoltam már az év elején 
elmondom a változásokat.  
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Hanák Júlia: Az ÁMK igazgatójával történt egyeztetés alapján a költségvetésből 
kikerül két dolgozó jubileumi jutalma és annak járulékai, mivel az a 2012-es 
évet terheli. Étkezési hozzájárulást Perkáta sem tud biztosítani, mi sem 
terveztünk. 
A betervezett 26 millió forint támogatás ezért reális, valós szám. 
 
Sudár Zsoltné: Felesleges beépíteni a jubileumi jutalmat, ha nem ebben az évben 
lesz kifizetve.  
 
Scheier Zsolt: Az a pénzösszeg, ami 2012-ben lesz esedékes, az most ne 
szerepeljen a költségvetésben.  
 
Dukai László: Ebben a költségvetésben sem változott semmi, sőt inkább 
csökkent. A városban is az iskolák összevonásra kerülnek. Több millió Ft-ot kell 
megspórolni, amely csak úgy valósítható meg, ha elbocsátják a dolgozókat. 
Nehéz évek elé nézünk. Eleinte, amikor még én is bekerültem képviselőnek, 
azon gondolkoztunk, hogy mire költsük a plusz pénzt, ma már az utolsókat éljük 
fel.  
Hosszú távon ha ez így folytatódik, akkor katasztrofális helyzetbe kerülnek az 
önkormányzatok. A gazdálkodási előadók mindent megtettek, hogy 
egyensúlyban legyen a költségvetésünk. Én sem látom, hogy jobb helyzet 
várható. Intézményeinket még ha nehezen is, de tudjuk működtetni.  
 
Scheier Zsolt: 1 millió Ft-ot beterveztünk az utakra. Vízelvezető árkokat kell 
létesítenünk több helyen. Ebből az összegből is lehet még lefaragni, ha úgy 
alakul.  
1 millió Ft-ot biztosítottunk a sportra. Mergl István képviselőtársam nagyon 
sokat áldozott a gyerekeknek a szabadidejéből. Megelőlegezte a pályázati 
pénzeket is. A pályázaton nyert eszközök pedig Nagykarácsonyban maradnak.  
Nagyon fontos, hogy azok a gyerekek, akik edzésekre járnak, nem kallódnak el 
és hasznosan töltik el a szabadidejüket.  
 
Mergl István: Tulajdonképpen ez az összeg inkább a felnőttekre kellett. 
Remélem, hogy úgy állnak ehhez, hogy  ne tűnjön kidobott pénznek. Ezt az 
összeget egy éves időtartamra kértük. Ebből az alapokat meg tudjuk oldani, a 
többit pedig előteremtjük. A pályázati pénzből pedig a pálya környékét 
szeretnénk rendbe tenni. Célunk, hogy legyen sport a településen. Bízom abban, 
hogy szívesen fognak jönni a focisták.  
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Besenyei János: Nekem semmi problémám azzal, hogy az utakra is fordítunk 
bizonyos összeget, valamint a sportra, hanem vannak olyan helyek, ahol 
növekedés van és nem is kevés. Nem megrovóan akartam ezt mondani.  
Háziorvosi ellátásra gondoltam, ahol 206 %-os a növekedés.  
 
Scheier Zsolt: 2007-ben nem lett leolvasva a villanyszámla a rendelőben és ez 
emelte meg a kiadási oldalt.  
Nem kötelező elkölteni az utakra az 1 millió Ft-ot, lehet, hogy kevesebb pénzből 
is ki tudjuk ezt hozni. Így nem maradhatnak az útjaink, de kézzel már nem 
tudjuk rendbe tenni.  
 
Vas Istvánné: A villamos energiánál és a gáznál is látszik az intézményeknél a 
spórolás. Ez az intézményvezetőket dícséri és valamilyen szinten bennünket is.  
 
Scheier Zsolt: Amennyiben nincs több kérdés, hozzászólás, Perkáta-
Nagykarácsony ÁMK költségvetésével egyetértve elfogadásra javaslom a 2011. 
évi költségvetési rendeletet.  
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

2/2011.(II.15.) sz. Ök. rendelet 
 
Nagykarácsony Község Önkormány- 
zat Képviselőtestületének 
2/2011.(II.15.) önkormányzati rendelete 
a 2011. évi költségvetésről. 

 
2. Napirendi pont 

 
Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, tett 
intézkedésekről. 
Előadó: Scheier Zsolt polgármester 
 
Scheier Zsolt: Csatornával kapcsolatosan előtakarékossági szerződést kötöttek 
településünkön. Időközönként megküldik azt a névsort, akik szerződést kötöttek, 
de nem kezdték meg a fizetést. Csatornával kapcsolatos pályázatát jelenleg 
Daruszentmiklósnak és Előszállásnak is elutasították. Nem tudom, hogy mikor 
lesz lehetősége pályázni településünknek is, de ha nem is a csatornára, de a 
befizetett összeget lejárat után mindenki a saját ingatlanára tudja fordítani.  
Február 16-ra szóló informális ülésre kaptam meghívót.  
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Gyermekjóléti Szolgálat működési engedély módosítását megkértük, mert a 
személyben változás történt.  
Németh Gyula helyi lakos rendezési tervvel kapcsolatos módosítási javaslatát 
megkaptam és kiküldtem képviselőtársaimnak. Erre még az Egyebek 
tárgyalásánál szeretnék visszatérni. 
Az elmúlt évben a Székesfehérvári Művészetek Házával közösen beadtunk egy 
pályázatot programokra. Nyertes lett a pályázatunk és ezzel kapcsolatosan 
március 12-én 16 órakor a Rendezvények Házában lenne műsor, ahol fellép az 
Alba Régia kórus, Besnyői Népdalkör és Műhelyzenekar. A gyerekeket ki kell 
értesíteni erről.  
Dunaújvárosi Kistérségi Pénzügyi Bizottsági ülésen vettem részt február 8-án.  
Tegnap volt a Dunaújvárosi Kistérségi Társulási ülés, ahol több napirendi pont 
is volt. A Gyermekek Átmeneti Otthonában a térítési díjjal kapcsolatosan is 
döntést kell hoznunk.  
 
Hanák Júlia: Beszéltem Dr. Jászka Ernő Úrral és nem változott a térítési díj 
összege a Gyermekek Átmeneti Otthonában, ezért ezt nem kell tárgyalni.  
 
Scheier Zsolt: Kistérségi Társulási ülésen ismét szóba került a televízió. 
Baracson ez már működik. Felveszik a falunapot és egyéb rendezvényeket, 
amelyért nekünk kb. 30.000.- Ft-ot kell fizetni. Én elmondtam, hogy mi ezért 
nem tudunk fizetni.  
A Gyermekek Átmeneti Otthonával kapcsolatosan még annyit szeretnék 
elmondani, hogy jelenleg teljes létszámmal 12 fővel működik. Nincs kizárva, 
hogy az intézményt még bővíteni fogják 40 férőhelyesre. Az intézményben 3 
nagykarácsonyi lakos is munkát kapott, ezért úgy gondolom, hogy nem hoztunk 
rossz döntést ezzel kapcsolatosan, hogy nálunk valósuljon meg az otthon.  
Ennyit szerettem volna röviden, tájékoztatásként elmondani. 
Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás, elfogadásra javaslom a tájékoztatót. 
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal elfogadta a két ülés között történt 
fontosabb eseményekről, tett intézkedésekről szóló tájékoztatót.  
 

3. Napirendi pont 
 
A teljesítménykövetelmények alapját képező célok meghatározása. 
Előadó: Hanák Júlia jegyző 
/Írásos anyag a jegyzőkönyvhöz csatolva/ 
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Scheier Zsolt: Felkérem Hanák Júlia Jegyző Asszonyt, hogy szóban egészítse ki 
az írásos anyagot. 
 
Hanák Júlia: Írásos anyagot összeállítottam és kiküldtem a képviselőtestület 
tagjainak. Nem kívánom kiegészíteni az anyagot.  
 
Scheier Zsolt: Javaslom elfogadásra. 
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
     7./2011.(II.15.) sz. Ök. határozat 
 
     Nagykarácsony Község Önkormányzat 
     Képviselőtestülete a köztisztviselők jog- 
     állásáról szóló többször módosított 1992. 
     évi XXIII. törvény 34. § (3) bekezdése 

alapján a polgármesteri hivatal köztiszt- 
     viselői 2011. évi teljesítmény követelményei- 
     nek alapját képező kiemelt célokat az alábbiak 
     szerint határozza meg: 
 

1.) A 2011. évi költségvetéssel biztosítani kell az 
önkormányzat működőképességét, a 
hatékony és takarékos gazdálkodást. 
Gondoskodni kell meglévő feladat ellátási 
rendszer, intézményhálózat gazdasági 
szempontból történő átvilágításáról, szükség 
szerinti átszervezéséről. 

2.) A képviselőtestület munkatervéhez igazodóan 
a testületi döntést igénylő ügyek megfelelő 
időben történő előkészítése, jogszabállyal 
alátámasztott célszerűségi és gazdaságossági 
előterjesztésekkel szakmai döntés 
meghozatala. 

3.) A FEUVE rendszer és a belső ellenőrzési 
rendszer segítségével törekedni kell a szerv 
egészére kiterjedő szabályozottság 
megteremtéséről, a jogszabályokkal való 
összhangjára. 
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4.) Kiemelt figyelmet kell fordítani adóbevételek 

növelésére, az adóellenőrzésre és az 
adóhátralékok behajtására. 

5.) Gondoskodni kell az önkormányzat 
rendeleteinek aktualizálására, a változások 
átvezetésére és egységes szerkezetbe 
foglalására. 

6.) Saját források növelése céljából pályázati 
lehetőségek feltárására, pályázatok sikeres 
lebonyolítására kiemelt figyelmet kell 
fordítani. 

7.) A feladatok ellátása során törekedni kell az 
önkormányzati vagyon hatékony 
hasznosítására. 

8.) Rendszeres továbbképzéssel, önképzéssel 
biztosítani kell az ügyintézők megfelelő  

szakmai jártasságát, a gyorsabb és precízebb 
munkavégzés érdekében. 
 
Határidő: 2011. március 25. a jegyzőre 
vonatkozó teljesítménykövetelmények 
meghatározása. 2011. március 31. a dolgozók 
teljesítménykövetelményeinek meghatározására.  
Felelős: Scheier Zsolt polgármester 

 
4. Napirendi pont 

 
Egyebek 
 
Szabóné Belovári Rita: Szóba került az óvodai konyha átalakítása.  
 
Scheier Zsolt: Az ÁNTSZ-től Májkel Éva Asszonnyal megnéztük az iskolai 
étkezőt és az óvodai konyhát, melynek a kapacitását még növelni szeretnék. 
Szerződést kötöttünk a Vincze Ker. Kft-vel, de a jövőben tervezzük, hogy az 
óvodában oldanánk meg a főzést. Megnéztük a lehetőségeket. Az óvodai konyha 
helykihasználtsága nem megfelelő. Változtatásokra lesz szükség, de úgy 
gondolom, hogy ez anyagilag nem lenne megterhelő. Kettő db boylert kell még 
felszerelni, valamint 1-2 asztalt kell áthelyezni. Beépített szekrényt és radiátort 
kell biztosítani, de ezeket meg tudjuk oldani. Gáztűzhely és sütő beszerzése, 
amelyeket meg kell vásárolni. Véleményem szerint anyagilag jobban járunk, ha 
helyben oldjuk meg az étkezést. Ezt tájékoztatásként szerettem volna elmondani.  
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Dunamenti Önkormányzatok még az első Leader program idején alakultak és ezt 
most megszüntettük. Ebbe szintén tagdíjat fizettünk. Most ez megszűnik és a 
megmaradt pénzt 906.000.- Ft-ot a Dunaújvárosi Kistérségi Társulás kasszájába 
tettünk.  
Előző képviselőtestületi ülésen már említettem, hogy szociális intézmény 
létrehozását szerettük volna közösen Daruszentmiklóssal, de a két település nem 
éri el a létszámot, amely ehhez szükséges.  
Autóbuszjáratról is beszéltünk, mert költségcsökkentés szempontjából közel 1 
millió Ft-ot fizetünk negyedévente azért, hogy Szőlőhegyre kimegy a buszjárat. 
Reggeli járatra azért van szükség, mert ezzel jönnek be a gyerekek az iskolába, 
valamint az idős emberek az orvoshoz. A déli járat szintén szükséges, mert ezzel 
mennek haza a gyerekek az iskolából, illetve a délután 16 órakor kimenő járat is 
szükséges.  
Reggel 6 óra előtt is kimegy a buszjárat Szőlőhegyre, valamint este 18 órakor is. 
Ezeken a járatokon szinte nincs is utas, ezért javaslom hogy ezt a két járatot 
szüntessük meg. Az Alba Volán Zrt-vel egyébként 2012-ig szóló szolgáltatói 
szerződésünk van érvényben. Felvettem a kapcsolatot a vezérigazgatóval és 
elmondta, hogy levélben kell megkérni, hogy mely járatokat szeretnék 
megszüntetni. I. negyedévben még meg marad az összes járat, de a II. 
negyedévtől áprilistól ezt a két járatot megszüntetnénk. Így közel 1.400.000.- Ft-
ot tudunk megspórolni, amely összegből Szőlőhegyen lehetne akár árkokat ásni, 
padkanyesést végezni vagy más fontos feladatokra visszaforgatni az összeget. 
 
Besenyei János: Én is azt mondom, hogy a megtakarítást mindenképpen 
Szőlőhegyre fordítsuk.  
 
Scheier Zsolt: Hiányoznak a vízelvezető árkok a házak elöl. Minden évben egy 
bizonyos összeget  fordítanánk ezekre a feladatokra.  
 
Papp László: Amennyiben ezek a járatok nincsenek kihasználva, akkor meg kell 
szüntetni. Szüntessük meg a felesleges járatokat, de erről mindenképpen 
tájékoztassuk a lakosságot a következő Hírharangba.  
 
Scheier Zsolt: Helyi járatot működtetjük vagy nem, ez a mi feladatunk. Több 
dolgot is le fogunk írni a helyi újságba. Leülünk és közösen megbeszéljük, hogy 
melyek azok a feladatok, amelyekről tájékoztatjuk a lakosságot. 
 
Dukai László: Korábban Szőlőhegyről elég sok diák járt be a reggeli 6-os 
járaton.  
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Scheier Zsolt: Nincsenek Szőlőhegyről gyerekek a reggeli járaton. Javaslom, 
hogy most ez a két járatot szüntessük meg és ha később erre igény lesz, akkor 
vissza tudjuk állítani.  
Várjunk még egy hónapot és március közepén tartsunk ezzel kapcsolatosan 
rendkívüli képviselőtestületi ülést? 
 
Besenyei János: Szerintem ezt ne toljuk magunk előtt. 
 
Scheier Zsolt: Javaslom elfogadásra, hogy az Alba Volán Zrt. által működtetett 
napi öt járatból a reggeli 6-os és este 6-os szőlőhegyi járatot szüntessük meg és 
felhatalmazást kérek a közszolgáltatási szerződés módosítására. 
 
A képviselőtestület 5 igen szavazattal és 1 nem szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
  
     8./2011.(II.15.) sz. Ök. határozat 
 
     Nagykarácsony Község Önkormány- 
     zatának Képviselőtestülete felhatal- 
     mazza Scheier Zsolt polgármestert, 
     hogy az Alba Volán Autóbuszközle- 
     kedési Részvénytársasággal kötött 
     közszolgáltatási szerződés módosítása 
     ügyében eljárjon. 
 
     Határidő: azonnal 
     Felelős:   Scheier Zsolt polgármester 
 
Scheier Zsolt: Dunaújvárosi Vízi Társulat engedélyezte, hogy szőlőhegyen 
cserjeirtást végezhessenek az ott lakók. Az önkormányzat részéről adjuk ki az 
engedélyeket név szerint. Eddig közel 20 névreszóló engedélyt adtam ki. Éveken 
keresztül végeztek már az ott lakók cserjeirtást.  
 
Vannak olyan földterületek, ahol a tulajdonosok úgy gondolják, hogy minden 
hozzájuk tartozik és önkényesen osztogatják a fákat. Az útjainkon végig kell 
menni és a tavasszal nagyon sok fát kell pótolni. Sajnos nem mindenhol lehet az 
utakon végigmenni, mert több helyen be vannak szántva. A földtulajdonosokkal 
közösen le kell ülni és megmutatom nekik a földterületeik határát, valamint az 
utakat, amelyeket vissza kell állítani eredeti állapotukba. Ezeket a dolgokat 
rendbe kell tenni.  
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Magyar Fejlesztési Banktól kértünk ajánlatot 5 millió Ft hitel felvételére 
vonatkozóan. A hitelfelvételnek nincs akadálya. 2.300.000.- Ft-ért 
megvásárolnánk a volt Takarékszövetkezet épületét, valamint a Polgármesteri 
Hivatalnál szeretnék egy kisebb  átalakítást végezni. Ebből az összegből 
megoldanánk az óvodai konyhafejlesztést is. Természetesen készítenénk egy 
részletes költségvetést. Nem biztos, hogy 5 millió Ft hitelre lenne szükségünk, 
előfordulhat, hogy kevesebb összeg is elég lenne a feladatokra.  
 
Besenyei János: Mindenképpen vásároljuk meg a volt Takarékszövetkezet 
épületét.  
Kérdésem, hogy ÖNHIKI-re az idén is adunk be pályázatot? 
 
Scheier Zsolt: ÖNHIKI egyébre az idén is fogunk beadni pályázatot, azért nem 
ÖNHIKI-re, mert ott visszafizetési kötelezettségünk lenne.  
 
Besenyei János: Az a véleményem, hogy lépjünk a hitelfelvételben.  
 
Scheier Zsolt: Felmérjük a költségeket és ha pontos összeget tudok, akkor 
hozom a képviselőtestület elé.  
 
Előző képviselőtestületi ülésen Németh Gyula családi gazdálkodó elmondta a 
rendezési tervünkkel kapcsolatos kifogásait. Kértem, hogy írásban fogalmazza 
meg a javaslatait. Megkaptam a levelet, a levélből azonban nem olvasható ki, 
hogy konkrétan mit szeretne. Képviselőtestületi üléseink nyiltak, nagyon ritkán 
van zárt ülésünk, de sajnos a lakosság nem vesz részt, pedig fontos kérdésekben 
kell döntenünk.  
Amennyiben állattartási rendeletet készítenénk, akkor olyan kritériumok 
lennének, amely szintén nem lenne megfelelő részére. Jegyző Asszony 
megnézte a környékbeli települések rendeleteit, amelyek igen szigorúak. Ez 
ügyben még egyeztetek az építési hatósággal. 
 
Besenyei János: Utána néztem ennek én is és az országos törvényi szabályos a 
legjobb. Az előző ülésen próbáltuk mondani, hogy írja le azt a sort, ami 
konkrétan az állattartással kapcsolatos, de ebben a levélben szinte semmit sem 
írt le. Személy szerint neki kellene olyan kapcsolatot kialakítani a 
környezetében, hogy tovább tudjon lépni.  
 
Scheier Zsolt: Készítünk egy állattartási rendelet és nem lesz jó, megfelelő 
számára az sem, mert már korábban nem tett eleget a kötelezettségeinek. 
Megkereste a nagyobb állattartókat, hogy aláírásokat gyűjtsön, de senkinek sincs  
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kifogása a rendezési tervvel. Arra kérem képviselőtársaimat, hogy mindenki 
nézze át a rendezési tervet és közösen fogalmazzunk meg egy levelet Német 
Gyula részére.  
 
Papp László: Mi bármit írhatunk, de ő már nem tudja rendezni a viszonyait a 
szomszédokkal.  
 
Scheier Zsolt: Bemutatom Szőke Tündét Mikulásfalva-Mesefalu Alapítvány 
marketing munkatársát, bár képviselőtársaim már találkoztak vele. Az elmúlt 
évben kézműves foglalkozásokat is tartott. Művelődés szervező végzettségéből 
adódóan programok szervezésében nagyon sokat segít. Elkészítette szakmai 
oldalról az idei tervezett programokat, azért, hogy ne az utolsó pillanatban 
kelljen kapkodni.  
 
Szőke Tünde: Sok szeretettel köszöntök mindenkit. Kiosztom a tervezett 2011-
es programokat. Abban kérem a segítségüket, hogy mivel lehetne még 
kiegészíteni a programokat. Szeretném, hogy a honlapunkra is felkerüljön. 
Célunk, hogy kicsit legyen egy összefogottabb jellege a rendezvényeknek 
Nagykarácsonyban. A Búcsú időpontjában nem vagyok biztos, hogy október 
első vasárnapján lesz, mert úgy tudom, hogy a plébános Úr a 75. évforduló 
alkalmából templomszentelést tart. 
 
Papp László: A búcsú minden évben október első vasárnapján van. A 
templomszentelést hogyan kívánja megoldani az atya, ezt nem tudom. 
 
Szőke Tünde: Ezt még tisztázni kell.  
 
Mergl István: Május 1-jén nekünk forduló van a focipályán. 
 
Szőke Tünde: Három nagyobb rendezvény van kiemelve, amelyre pályázatot is 
adtunk be. Nagyjából legyen egy programterv, ezért találtam ki a nyári mikulás 
kupát például. Akár felnőtteknek és diákcsapatoknak is lehetne ezt tartani és 
ebben kérem Mergl István képviselő segítségét.  
 
Mergl István: Valószínű, hogy május 1-jén lesz a forduló, bár ez még nem 
biztos.  
 
Szőke Tünde: Délelőtt a felnőtt mérkőzések és délután a fiatalok lennének a 
pályán, így nem lehet? 
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Mergl István: A helyszínt biztosítani kell mindenképpen. Májusra már 
tervezzük, hogy elkészül a kerítés is.  
 
Szőke Tünde: Amennyiben lesz kerítés, akkor nem akadályozzuk egymást a 
programokkal véleményem szerint. 
 
Mergl István:  Két hét múlva megtörténik a sorsolás és akkor utána már tudok 
pontos választ adni.  
 
Szőke Tünde: Nagy Karácsonyi Találkozóval kapcsolatosan színvonalas 
programot szeretnénk csinálni, levonva a tanúságot az előző évből. Összevonjuk 
a gyereknappal és számítunk a felajánlásokra.  
 
Scheier Zsolt: Trianoni emlékműnél is lenne megemlékezés, amelyben Papp 
László képviselőtársam segítségét kérem.  
 
Szőke Tünde: Amennyiben egyetértenek a programokkal, akkor már holnap 
feltesszük a honlapunkra.  
 
Scheier Zsolt: Tünde elkészítette a költségvetést is és megpróbálunk még 
szponzorokat is keresni. Azt még nem tudom, hogy esetleg a Leadernél lesz-e 
pályázati lehetőség.  
 
Besenyei János: Február 17-én a Rendezvények Házában lesz az Üvegtigris c. 
film vetítése. Ezzel nincs semmi gond. Kell egy felelős személyt választani, aki 
felügyel a dohányzásra, valamint, hogy 14 éven aluli gyermekek ne mehessenek 
be megnézni a filmet. Legyen felelőse ennek a rendezvénynek.  
 
Scheier Zsolt: Megkérem Besenyei János képviselőtársamat, hogy ezt az 
iskolában hírdesse ki, hogy a 14 éven aluli gyermekek nem mehetnek be a 
filmre. 
 
Besenyei János: Én ezt kihírdetem, de az ajtóban álljon olyan személy, aki nem 
engedi be a 14 éven aluli gyermekeket.  
 
Scheier Zsolt: Szólok a polgárőrségnek és Szabó Szabolcs körzeti megbízottal is 
fogok beszélni.  
 
Mergl István: Jótékonysági sport bállal kapcsolatban kell-e beszélnem a körzeti 
megbízottal? 
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Scheier Zsolt: Nem kell szólni, én mindenképpen adok a tervezett programból 
Szabolcsnak, hogy tudjon a rendezvényekről.  
 
Szőke Tünde: 3-400 fős rendezvényt kell több helyre bejelenteni.  
 
Fülöp Lajosné: Nagykarácsonyi találkozóval kapcsolatosan annyit szeretnék 
megjegyezni, hogy egy külön sátrat kellene biztosítani azok részére, akik 
elköltöztek Nagykarácsonyból, de most szívesen találkoznának ismerőseikkel. 
Lehetne esetleg egy kiállítást is szervezni Nagykarácsonyról. Valahogy illene 
egy kicsit megteremteni a körülményeket. Egy sátrat biztosítsunk, mert ezt 
hiányolták tavaly is.  
 
Szőke Tünde: Több olyan kézműves is található Nagykarácsonyban, akiknek a 
munkáját be lehetne mutatni.  
 
Dukai László: Két olyan dolog is belekerült a programba, ami eddig nem volt. 
Nemzeti ünnepeinket meg kell tartani. Komoly pályázatokat is kiírnak ezekre az 
ünnepekre. Fáklyás felvonulást is vissza kellene hozni szerintem.  
 
Szőke Tünde: Nemzeti ünnepi megemlékezést március 12-re tettük. 
 
Besenyei János: Az idén is készülünk műsorral.  
 
Papp László: Fülöp Lajos által készített Trianoni avatás CD-t elküldtem Vargha 
Tamás Úrnak és levélben megköszönte, valamint sok erőt kívánt nekünk. Bízom 
abban, hogy nem mindig lesz ekkora közöny itt Nagykarácsonyban. Ki kell 
alakítani az emberekben, hogy jó nagykarácsonyinak lenni.  
 
Hanák Júlia: Fejér Megyei Kormányhivatal törvényességi észrevételt tett a 2010. 
november 17-én elfogadott 9/2010.(XI.17.) önkormányzati rendeletére, mely a 
helyi iparűzési adóról szólt. Ismertette az észrevételben foglaltakat. 
Jogszabálysértés miatt javasolja a rendelet hatályon kívül helyezését és az új 
rendelet elfogadását.  
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
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3/2011.(II.15.) sz. Ök. rendelet 

 
     Nagykarácsony Község Önkormány- 
     zati Képviselőtestületének 
     3/2011.(II.15.) önkormányzati rendelete 
     a helyi iparűzési adóról. 

 
Mivel több kérdés, hozzászólás nem hangzott el, Scheier Zsolt polgármester az 
ülést bezárta. 
 

K.m.f. 
 
 

 …………………………….   …………………………. 
  polgármester        jegyző 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


